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Dank voorje reactie. Zie hieronder het tekstvoorstel om rond te sturen. Als de andere wegen daarna nog nodig zijn hoor ik het

graag.

Groet en fijn weekend alvast,

5.1.2i Concept

van: INEENENETNIN)EXER)@ minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 26 februari 2021 09:20

) JEEH @minvws.nl>

) SE minus. SEE iw;EEE
@ minvws.nl>; ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept kabinetsstandpunt vaccinatiebewijs COVID-19
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Hoi INEXIEZNN
Dank, goed punt.
Ik 5

2c KY
jullie een mail maken die ik aan IIE <- sturen. Daar maar eens beginnen.

Ik zal alvast even bellen.

Daarna hebben we verschillende wegen;
- nota aan stass en mvws

- agenderen in afstemmingsoverleg op donderdagen, dat kunnen BEYen ik dan in btc19 op agenda zetten.

Maar eerst maar eens zien of die nodig zijn.

Groetjes

Verzonden: donderdag 25 februari 2021 17:02

minvws.nl>

) ABE @ minvws.n>; JERE inves;TEER
@minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept kabinetsstandpunt vaccinatiebewijs COVID-19

HoiHEXEN

Goed punt om en deBEY te informeren over de lijn op de aanpalende dossiers vaccinatie kinderopvang. Het

concept kabinetsstandpunt is de lijn in geweest en is akkoord op grote lijnen (zie hieronder de terugkoppeling), en het

kabinetsstandpunt zal via de voortgangsbrief van 9 maart aan de TK gecommuniceerd worden. De minister e.a. zullen de brief

uiteraard lezen, maar ik heb inmiddels begrepen dat er geen aangepaste nota over het kabinetsstandpunt de lijn in zal gaan.

Gezien de wenselijkheid om nog wel te informeren, is mijn vraag wat hiervoor de beste manier is. Is er volgende week wellicht nog

een gelegenheid waar dit ingebracht zou kunnen worden? Of is het handig om een korte nota ter informatie hierover op te stellen?

lk hoor het graag!

Groet,

Korte terugkoppeling van het overleg met de minister over vaccinatiebewijzen:
- Akkoord met de beslispunten, dus groen licht om verder te gaan langs deze inhoudelijke lijn en planning
- De minister laat nog open wie het bewijs voor internationaal gebruik uit zou moeten geven, wacht ons advies daarover af,

is zich bewust van het feit dat RIVM heeft aangegeven dit niet te willen doen en kan zich dat ook voorstellen
- Wacht eveneens voorstellen rondom techniek en oplossingen af, ziet wel qua planning voor zich dat er in mei iets gereed

is (voor reizen)
- Wil in principe insteken op wetgeving voor private partijen, om ervoor te zorgen dat zij geen vaccinatiebewijzen gaan

vragen (aansluiten op testen) = d.w.z. dat er in dit geval dan strikter mee omgegaan zou worden dan bij de kinderopvang

- Is blij met de interdepartementale afstemming die al loopt, want is belangrijk.

van:[NCESEEEo invws i>
Verzonden: zondag 21 februari 2021 22:46

Aan: JER e minvws.ni>; ED ) SEE minvws.n >;IIE
@minvws.nl>

cc: ) SEE @minvws.nl>; INEEECINEXE@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Concept kabinetsstandpunt vaccinatiebewijs COVID-19

Hoi Eikde.a.,
Eens met jullie voorstel voorlopig niets op te nemen in dit kabinetsstandpunt, het zou de boel op zowel covid als niet covid

kunnen compliceren. Anderzijds zal de kamer deze link toch ook wel gaan leggen. Dus goed om ons ap deze raakvlakken voor

toekomstige debatten goed voor te bereiden.

Ik ben benieuwd wat uit gesprek metBEY gekomen, stuk moet nog wel een slag krijgen.
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Lijkt me ook goed IEEEEN en IEEEaar ook minister te informeren over de lijn op de aanpalende dossiers vaccinatie

kinderopvang (kan in de nota bij dit kabinetsstandpunt)? Belangrijk dat het op strategisch niveau ook goed bekend is.

Gr

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 14:28

Aan: SEEN© minvws.nl>;IEEE)EE© mines o0-;IEEED
cc: ) SEE@minvws.ni>;IEE.EENmins n>
Onderwerp: RE: Concept kabinetsstandpunt vaccinatiebewijs COVID-19

Hoi allen,

Ik sprak [EE net hierover en conclusie is dat het op dit moment weinig meerwaarde heeft om expliciet iets op te nemen over de

eerdere discussies rondom vaccinatieverplichting. We kunnen herhalen wat al aan de TK gecommuniceerd is maar een nieuw

standpunt over vaccinatieverplichting bij ‘niet-covid-vaccinaties’ kunnen we niet vaststellen gezien de gevoeligheid van het

onderwerp. En daarnaast is dossier kinderopvang en vaccinatie vanuit kabinet on hold gezet dus daar kunnen we ook niet een

nieuw standpunt op innemen.

Met [EEEnog besproken dat we vooral alert moeten zijn op evt standpunt mbt mogelijkheden vanuit private partijen om

ongevaccineerden toegang te weigeren; of overheid dat wil laten bestaan of dat in wil perken. Als overheid dat in wil perken dan

botst dat met onze inzet op kinderopvang dossier; daar betogen we dat kinderopvang (dus private) organisaties al

ongevaccineerde kinderen kunnen weigeren.

Ik hoor van EBEY ct er vandaag bespreking is met de minister over concept kabinetsstandpunt. Daarma wordt het echt

geformuleerd en 9 maart wordt dit aan TK gecommuniceerd. Dus als we toch nog wel iets aan willen leveren, moet dit snel,
zeker gezien de vakantie.

Ne EI « neem aan dat de andere punten die we zagen wel nog meegegeven worden?

a)

Verzonden: woensdag 17 februari 2021 11:28

Onderwerp: Concept kabinetsstandpunt vaccinatiebewijs COVID-19

HorIIEXEDNen IE

Vanuit PG zin ES BEE en ik aangehaakt bij de werkgroep die zich buigt over de discussie omtrent het vaccinatiebewijs voor

COVID-19, met name in het kader van eerdere discussies over de mogelijkheid van een vaccinatieplicht bij andere vaccinaties (zoals
het onderzoek van Ecorys naar het verplichtstellen van griepvaccinatie door de werkgever, en het initiatiefwetsvoorstel betreft

kinderopvang om alleen gevaccineerd personeel en kinderen toe te laten).

Bijgaand de eerste versie van het kabinetsstandpunt waar aan gewerkt wordt door PDC-19. Voor ons is in dit stuk vooral van

belang om de afweging te maken of en wat we dan zeggen over de andere trajecten. Gezien de gevoeligheden (met name over de

kinderopvang) willen we bij deze nagaan hoe jullie er tegenover staan om in het kabinetsstandpunt iets toe te voegen over de

relatie met het RVP en de kinderopvang discussie. Er zijn paralellen, maar ook tegenstrijdigheden, wat het ingewikkeld maakt.

Wat zijn jullie gedachtes/aandachtspunten hierbij? Horen het graag!

Met vriendelijke groet,

Directie Publieke Gezondheid | Afdeling Crisisbeheersing & Infectieziekten

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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